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M Ě S T O  K U T N Á  H O R A  

Odbor projektového řízení a sportu 

Zpráva pro jednání 

Rady města Kutná Hora 

dne 14.06.2023 

Zprávu předkládá: Ovčačík Pavel, Ing. - vedoucí odboru 

Zprávu zpracovali: Holubová Markéta 

Zápis sportovní komise 

Návrh na usnesení: 

Rada města Kutná Hora 

bere na vědomí  

Zápis sportovní komise ze dne 25.5.2023. 

 

  

 

 

Důvodová zpráva: 

 

Text důvodové zprávy tvoří příloha materiálu - Zápis jednání sportovní komise ze dne 

25.5.2023. 

 

 

 

Příloha č. 1: 05_Zápis_SK_25_5_2023 

 



 Číslo materiálu : 4/xx 

Komise: Komise sportovní                                                      

Datum:   25.5.2023                                                         RM 14.6.2023 

Přítomni: 

 

 

 

 

 

Host: RM 

 

 

Omluveni: 

 

Neomluveni: 

 

V. Šnajdr, J. Třískala, J. Kremla, K. Ptáček, J. Hubalová, F. Nedvěd, 

A. Salák, R. Hanuš, 

 

Zápis: M. Holubová 

P. Ovčačík – vedoucí odboru projektového řízení a sportu 

 

Kateřina Špalková - místostarostka, Josef Treml - radní 

 

 

Š. Vrána, T. Pilc 

 
 

 

Příští jednání: září 2023 v sportovní hale Klimeška 

 

1) Návrh usnesení pro RM:        

 

 RM města Kutná Hora  

 

1. b e r e  n a  v ě d o m í  

 

         zápis sportovní komise ze dne 25.5.2023 

            

 Zodpovídá: Ing. Pavel Ovčačík                   

   

 

2) program jednání komise včetně krátkého komentáře : 

Program jednání: 

 

1. Návrhy případných úprav dotačních titulů pro rok 2024  

2. Festival sportu 

3. Následná diskuze 

 

Návrhy případných úprav dotačních titulů pro rok 2024  

Sportovní komise nejprve projednávala zaslané návrhy členů na případné úpravy dotačního titulu 

programu registrovaná mládež pro rok 2024, které budou obsahem materiálů pro jednání RM a ZM.   

 

 Projednávali se návrhy:  

- čl. 5 Maximální výše dotace v jednotlivém případě a kritéria stanovení výše dotace – Dotace 

je poskytována maximálně do výše 70% a nyní úprava na 50% z celkových přepokládaných nákladů 

subjektu na projekt za celý sportovní projekt a současně maximálně do výše požadavku uvedeného 

v žádosti.  

- čl. 6 Účel, na který může být dotace použita – použití dotace rozšířeno o školení a vzdělávání 

trenérů a všechny náklady spojené se soustředěním mohou být max. do 30 % poskytnutého příspěvku  

-čl. 15 Závěrečná ustanovení  

15.5. V případě zjištění po vyplacení dotace, že údaje v žádosti nebyly správné nebo úplné, 

poskytovatel žadatele vyzve k vrácení dotace nebo její části, a pro následující rok bude dotace pro 

daný subjekt krácena až do výše 50%. 

 



 

Dále bylo hlasováno o nastavení limitů v „Metodice pro výpočet výše příspěvků pro sportovní oddíly“ 

pro soutěžní a nesoutěžní děti, tzv. zastropování fixní částkou či procentuálním limitem, který bude 

vyhodnocen dle statistik z posledních let 2020-2023. 

Pro hlasovalo 5 ze 7 aktuálně zúčastněných členů sportovní komise.  

 

Dalším bodem programu bylo stanovení, co znamená soutěžní registrovaná mládež. Návrh, že soutěžní 

mládež je minimálně 2x týdně trénující a účastní se 5 soutěží (turnajů, zápasů), které pořádá příslušný 

svaz. (Nejedná se o soutěže pořádané klubem) byl přijat 6 hlasy, s návrhem nesouhlasili 2 členové. 

Návrh byl přijat.    

 

Hlasovalo se i o variantě, kde soutěžní mládež je minimálně 3x týdně trénující a účastní se 5 soutěží 

(turnajů, zápasů), které pořádá příslušný svaz. (Nejedná se o soutěže pořádané klubem). Tento návrh 

nebyl přijat, pro byli pouze 2 členové komise.  

 

Dále zde byl vznesen návrh o nové příloze dotačního programu, kde by se uváděli jména trenérů, 

seznamy dětí, tréninkové časy včetně skupin i individuálních a potvrzení svazů o týmech v soutěžích. 

Pro byli 4 členové, 1 se zdržel hlasování z počtu 8 členů, návrh nebyl přijat.  

 

Festival sportu 

Další podrobnosti ohledně průběhu a obsahu budou představeny a domluveny na setkání sportovních 

klubů, které se bude konat 21.6.2023. Aktuálně se přihlásilo ke spolupráci 15 sportovních klubů.  

 

Zdravá Kutná Hora 

Místostarostka paní Kateřina Špalková krátce informovala o plánované nové rozpočtové položce 

pouze pro sport. Projekty v ní obsažené by se měly zabývat spíše prevencí 

viz Trenéři do škol, akce 10 000 kroků, případně velké sportovní akce, které se sportovní komise 

rozhodne nominovat z velkých projektů či mimořádné žádosti sportovců na mezinárodní soutěže, 

apod. Místostarostka K. Špalková se zavázala rozeslat členům sportovní komise informace, týkající 

se nové rozpočtové položky.  

 

Vedoucí odboru projektového řízení a sportu p. Ovčačík byl požádán o domluvení společné schůzky 

sportovní komise se starostou ohledně společné správy sportovišť.  

 

Diskuze: 

 

Příští jednání sportovní komise: 

Příští jednání sportovní komise –  září 2023 v sportovní hale Klimeška  

 

 

3) Připomínky, dotazy, návrhy k projednání v RM: 



4) Reakce rady města: 

 

Zapsal: M. Holubová 

Elektronicky ověřil:  Jan Třískala 

Datum: 6.6.2023 
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